
 

 

 
 

We danken het college voor de beantwoording van onze vragen en merken op dat het college voor 

bepaalde onderwerpen weer even in de prikkelfase is gezet. Van een verslapping is geen sprake, eerder 

een wake up call. Om maar weer met onze metafoor te beginnen, krijgt het college een dikke B als 

aanduiding voor de reacties op onze 1 algemene beschouwing. 

 

We zijn begonnen met een testje over beeldvorming en de gedachte achter zo’n simpel testje is het 

college niet ontgaan. Sterker nog. Het college heeft ons op een zelfde wijze van repliek gediend. Daar is 

best lef voor nodig want die repliek is zeker voor een goot deel gebaseerd op reflectie. Jezelf een spiegel 

voorhouden en vandaar uit zeggen of je goed handelt is niet iedereen gegeven. Wij zien dat er een 

omslag is van beheersing naar kwetsbaarheid. Het college heeft de durf om toe te geven dat het niet alle 

oplossing heeft, dat de openheid er is om te luisteren naar en te leren van anderen. De burgemeester 

omschreef dit als een dagelijkse zoektocht waarbij vooral gedacht en gehandeld moet worden vanuit de 

bedoeling dat uiteindelijk moet resulteren in een maatwerkoplossing. Dit zijn altijd innovatieve en unieke 

oplossingen. Beesel gewoon anders. 

 

Het ogenschijnlijk simpele testje over beeldvorming leverde naar onze mening nog een opmerkelijk 

resultaat op. Ieder afzonderlijk collegelid voelde zich uitgedaagd om, willekeurig welk onderwerp was 

aangesneden, hierover uitgebreid informatie over te verstrekken. Hieruit bleek dat er veel meer zaken en 

handelingen plaatsvinden dan die we als raad waarnemen. Dit kan op een tweeërlei manieren opgepakt 

worden. Wij, de raad, zouden actiever kunnen gaan bevragen. Het college kan actiever informeren. Hoe 

dan ook er gebeurt veel en dat is waar we met zijn allen voor staan. Breng kort het beeldfragment van de 

eend of het haas in herinnering en de teksttest. Kijk dan niet wat u wilt zien, maar kijk wat u werkelijk ziet 

en stel u open om te erkennen dat er ook verschillende kanten aan een zaak kunnen zitten die er wel 

degelijk toe doen en dat veel zaken onwillekeurig aan ons zichtveld voorbij gaan. 

 

We hebben goed geluisterd naar de algemene beschouwingen van de overige fracties. De 

allesoverheersende conclusie is dat onze gemeente de zaakjes goed op orde heeft. Een dikke B stellen 

we vast. Een dikke B die absoluut niet lijdt aan financiële obesitas maar wel van tevredenheid doorspekt 

is. 

 

Uw college is uitvoerig en naar voldoening ingegaan op onze aandachtspunten. Er komt vaart in de 

uitvoering van het accommodatiebeleid, de belangen van onze inwoners in Oud-Dorp en Rijkel worden 

behartigd en we willen geen dijk door ’t Spick, er voor nieuwe dijken komt onderzoek naar 

meekoppelkansen voor fiets-en voetgangsgebruik, we verkennen de mogelijkheid om het opwekken van 

duurzame energie in samenhang met de komende Omgevingswet op te pakken, we zien een 

veelbelovende aanpak  voor een leefbaar Offenbeek en er komt aandacht voor de aanpak van het 

transformatieproces hoe particuliere woningen levensloopbestendig gemaakt kunnen worden. U denkt 
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nu, waarom herhaalt de Beeselse Lijst al deze toezeggingen van het college? Iedere marketingswet stelt 

dat de kracht zit in het herhalen. Misschien goed om nog eens te herhalen wat het college aan de 

Beeselse Lijst heeft toegezegd…… 

 

Wij hebben aandacht gevraagd voor het naar voren schuiven van het subsidiebedrag voor het afkoppelen 

van het hemelwater. We snappen de uitleg maar willen de onzekere factor uitsluiten.  Een amendement 

met hierin onze argumenten voor een financiële borging in de begroting bieden wij u bij deze aan. 

 

De uitleg over onze zorgen over uitstraling van het centrum van Reuver en de langdurige leegstand van 

diverse winkelpanden was helder. Liever honing dan azijn toepassen gaf de wethouder aan in reactie op 

een oplossingssuggestie van de CDA-fractie. In deze tweede termijn hadden wij willen voorstellen een 

adviesbureau te benaderen in combinatie met een hogeschool om de problematiek te onderzoeken en 

daarna een plan van aanpak op te stellen. Klaarblijkelijk kon de wethouder gedachten lezen. Wij steunen 

vanzelfsprekend deze aanpak. De CDA-fractie stuurt aan op het vaststellen van een 

Leegstandverordening. Op zich staan wij hier niet negatief tegenover, maar stellen wel enkele 

voorwaarden. Voordat de leegstandsverordening op de raadsagenda komt willen we inzicht over de 

resultaten van het onderzoek en de daaruit voortvloeiende aanbevelingen. Kom met een nieuwe 

draagvlakmeting voor een BIZ en als de aanbevelingen praktisch uitvoerbaar zijn  en naar onze mening 

vruchten gaat afwerpen is een leegstandsverordening overbodig. Een leegstandsverordening zal hierom 

als ultimum remedium moeten gelden. Alleen als we echt niet ander de gewenste resultaten kunnen 

bereiken en dan ook nog in combinatie met een flankerend actieprogramma. 

 

Wethouder Smolenaars vroeg aan iedere fractie om een standpunt aangaande de resultaten van de 

motie sportsponsoring en breedtesport. Vanuit de Beeselse Lijst is altijd aangegeven dat een bijdrage 

leveren aan willekeurig welk evenement dan ook altijd moet gedaan worden vanuit uit de gedachte om 

onze gemeente liefst landelijk op de kaart te zetten. De uitgewerkte motie biedt een keuze uit drie 

mogelijkheden te weten een etappeplaats voor een wielerevenement, de organisatie van een military en 

een driedaags triathlon event. Een financiële onderbouwing van de drie mogelijkheden is niet 

voorhanden. Onze voorkeur heeft een evenement dat landelijke aandacht zou opleveren met een 

breedtesport gebruik. Het liefst ook een evenement waarbij onze prachtige landschappelijke en gastvrije 

kenmerken getoond en gebruikt worden. 

Denk bijvoorbeeld aan een NK-Mountainebike, NK-atletiek cross country of een military. Betrek hier onze 

eigen verenigen bij en vraag verder om een recreanten versie. Stel hiertegen over een interessante 

financiële genoegdoening.  

Voor komend jaar is het niet realistisch dit te kunnen organiseren. De VLP-fractie heeft al aangegeven 

graag door te gaan met de Olympia’stour. Voor komend jaar heeft dat onze instemming. Voor volgend 

jaar verkennen of we met onze verenigingen op co-creatiebasis een mooi evenement kunnen 

binnenhalen. Wat ons betreft: Saddle the horses. 

 

Wethouder Smolenaars zit in z’n laatste jaar 

Dan is hij met de politiek helemaal klaar 

Het laatste kunstje is oppe Brik 

Dat heeftie toch maar mooi geflik(t) 

Jan barst van de energie en altijd jeuken zijn handen 

En dan de strijd met die ambtenaren die soms niet vooruit zijn te branden 
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Werk met werk maken 

Dan bespaar je knaken 

Jan ten voeten uit 

Oh jee wat gaan we het missen dat geluid 

Jan, koester vooral het mooi behaalde resultaat 

Dan koesteren wij de warmte die je achterlaat 

 

En van ons als waardering om het in stijl af te sluiten voor Jan een dikke A+. 

 

Om in stijl van onze voorzitter af te sluiten hebben we een nabrander in de vorm van een laatste vraag 

aan alle fracties. Volgend jaar de begrotingsbehandeling op één dag in de namiddag en avond? Beesel 

gewoon lekker anders. 

 

Fractie Beeselse Lijst 

Marcel Roelofs  -   Patrick Jacobs -  Rob Ambaum 

 


